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Uprzejmie informuję, że na LIV sesji Rady Miejskiej 28 października 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Jolanta 

Żurowska zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) Zwróciła się z prośbą o naprawę ubytków i pęknięć w nawierzchni ulicy Niedomickiej 

na odcinku od ulicy Klikowskiej do ulicy Mroźnej. Poprosiła o interwencję odpowiednich 

służb i dokonanie naprawy przed zimą. 

2) Poinformowała, że mieszkańcy dzielnicy Klikowa skierowali do Prezydenta Miasta 

Tarnowa korespondencję dotyczącą ulicy Bratkowej, jednak problem złego stanu 

nawierzchni dróg dotyczy całej dzielnicy i dotyka około 2,5 tys. osób, a także 

pracowników okolicznych przedsiębiorstw takich jak Bruk-Bet, Zakłady Mięsne 

Sokołów, Fritar oraz sąsiednich Zakładów Azotowych. Dodała, że na terenie dzielnicy 

przeprowadzane są doraźne remonty, które po krótkim czasie wymagają kolejnych 

interwencji. Zapytała, dlaczego w kwestii poprawy infrastruktury drogowej na terenie 

dzielnicy nie są podejmowane odpowiednie działania. 

Poinformowała, że na podstawie art. 73 ustawy z dnia 13 października 1989 r. przepisy 

wprowadzające ustawy reformujące administrację publiczną można uregulować stan 

prawny dróg, który w tym momencie jest nieuregulowany. Radna (w ślad za pismem 

mieszkańców) zapytała, kiedy zostało wszczęte i na czyj wniosek postępowanie 
administracyjne w trybie art. 73 wyżej cytowanej ustawy, jakie przyczyny proceduralne 
miały wpływ na zwieszenie prowadzonego postępowania i kiedy przyczyny 
proceduralne zostaną usunięte. 

3) Zaproponowała, aby w ramach kolejnych środków przeznaczanych dla Miasta 

z rządowego programu Polski Ład zaplanować działania, które uregulują stan prawny 

i doprowadzą do wykonania remontów dróg, co wpłynie na poprawę stanu 

infrastruktury drogowej w dzielnicy Klikowa. 
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